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Ing. Gore: 
Hodnotenie letnej sezóny na kúpalisku. Chcem sa spýtať, či bolo vo vedení mesta takéto 
hodnotenie vykonané, s akými závermi bolo vykonané a čo sa odporúča pre sezónu 
nasledujúceho roku 2018. 
 
PhDr. Čižmár: 
Hodnotenie letnej sezóny na letnom kúpalisku bolo štandardné. Tak, ako po každom roku, 
k týmto veciam je stále sedenie aj na začiatku rozpočtového roka po schválení rozpočtu. To 
znamená, kde si určíme úlohy, ktoré súvisia s prevádzkou letného kúpaliska, lebo na to 
myslíte, a zároveň sa uvedú, alebo schvália možnosti, ktoré prichádzajú do úvahy so 
zlepšením podmienok pre návštevníkov tohto letného kúpaliska. Každoročne sme sa snažili 
vytvoriť podmienky na letnom kúpalisku také, aby sme dosiahli čo najväčší stav 
návštevníkov. Sami dobre viete, že v mnohých prípadoch je v prípade letného kúpaliska 
otázka návštevnosti závislá hlavne od počasia. Mali sme výborný rok 2015, kedy boli teploty 
konštantne vysoké, vtedy tá návštevnosť bola pomerne vysoká aj zisk z predaja lístkov bol 
vyšší. Ďalšie dva roky boli o čosi slabšie, dovolím si povedať aj porovnať, že rok 2016 bol 
slabší, ako tohtoročný rok 2017, ale takisto išlo o otázku počasia a návštevnosti. Ale k tomu, 
čo sa pýtate, toto je stále, alebo myslím teraz to riešenie a návrh nejakých postupov pre 
zlepšenie podmienok je stále predmetom rokovania na začiatku nového roka po schválení 
rozpočtu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 


